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Petycja  

 

Dzień Dobry, 

 

Szanowny Panie Wiceministrze, chcielibyśmy zainteresować Pana sytuacją najemców w 

galeriach handlowych. Otóż w tarczy 6.0 nie ma mowy o tysiącach przedsiębiorców, którzy prowadzą 

działalność gospodarczą w galeriach handlowych i ich działalność w listopadzie została objęta 

restrykcjami sanitarnymi (ponieważ nie działają w branży spożywczej, farmaceutycznej. usługowej 

itp. które mogły w galeriach handlowych funkcjonować), a nie posiadają żadnego ze wskazanych 

PKD, dzięki któremu otrzymaliby zwolnienie ze składek zus czy inne formy wsparcia.  
 

W galeriach handlowych wsparciem objęto jedynie sklepy odzieżowe. Nie rozumiemy 

dlaczego sklep odzieżowy otrzyma wsparcie, a sklep obok już nie, mimo że został objęty takimi 

samymi restrykcjami. Przecież to nielogiczne i niesprawiedliwe. Również zatrudniamy pracowników i 

ciążą na nas te same zobowiązania. Balansujemy na krawędzi, a listopadowe zamknęcie naszych firm 

tylko pogorszyło naszą sytuację.  

 

W związku z tym apelujemy i prosimy o rozszerzenie tarczy o kod PKD 47.78.Z. pod którym 

jest sprzedaż detaliczna:  

-sprzętu fotograficznego, optycznego i precyzyjnego,  

-pamiątek, wyrobów rzemieślniczych i artykułów religijnych,  

i przede wszystkim:  

-sprzedaż produktów innych niż żywnościowe, gdzie indziej niesklasyfikowaną  

 

Nie zamknęliśmy w listopadzie firm z własnego wyboru, nakazano nam to. Nadal czekamy i 

prosimy, aby (skoro objęto nas restrykcjami sanitarnymi) również objąć nas instrumentami tarczy 

jakimi objęto branże odzieżową.  

 
Z poważaniem  

Najemcy galerii handlowych  

 


